

内蒙古医科大学学报

第 40 卷

第 1 期(总第 145 期)

2018 年 02 月

目 次

·论 著·

- 单纯上颌窦内提升术同期植入不同植体的初期稳定性临床研究 蓝 鹏 云素珍 李云华(1)
- 经阴道彩色多普勒超声联合阴道镜检查对早期宫颈癌的诊断应用 赵爱珍 张小彬(6)
- ERK1、ERK2 及磷酸化的 ERK1/2 在结直肠癌中的表达及临床意义
..... 全伟兵 苏秀兰 贾永峰 等(11)
- 心脏彩超与心电图对高血压性心脏病诊断的对比性探讨 任军勇 刘炳鸣(17)
- 青少年 1 型糖尿病月经情况及其相关的影响因素 张明英 黄 乐 吕 玲 等(21)
- 大 Y 染色体在流产、死胎等不良妊娠结局中的影响及临床意义 武艾宁 戴晓怡 于荣鑫(26)
- 组织蛋白酶 S 基因敲除在小鼠 CABG 后静脉桥再狭窄作用机制的研究
..... 张华锋 赵 龙 任 杰 等(31)
- 小牛血去蛋白提取物眼用凝胶治疗角膜上皮缺损的临床疗效 张春刚 韦明霞(36)
- 纤维支气管镜药物灌注联合莫西沙星对耐多药肺结核的疗效分析 王 哲 贾海玉(40)
- 腹腔镜下右半结肠癌全结肠系膜切除术的临床研究 李海军 王 举 姜洪伟 等(45)

匹伐他汀联合血必净注射液对急性冠脉综合征病人行 PCI 术后疗效观察 张玉蓉 高荣敏 陈家艺 等(50)

内蒙古医科大学附属医院细菌耐药性监测 王艳艳 王俊瑞 郭素芳 等(55)

哮喘患儿诱导痰中炎性细胞与 IL-17 含量相关性分析 张晓蒙 任少敏 朝鲁门其其格 等(62)

· 蒙医药论坛 ·

内蒙古医学校园维管植物种类调查及其药用分析 刘贝女 岳 鑫 张 屏 等(66)

· 临床研究 ·

2 型糖尿病合并颈动脉粥样硬化的疗效分析 王 权(72)

· 综 述 ·

音乐治疗对精神分裂症细胞因子水平影响的研究进展 代文瑾 谭云龙 张 莹 等(75)

小檗碱及其盐类纳米制剂的研究进展 石 舶 罗素琴 刘乐乐 等(80)

胫骨平台内翻角的研究进展 牛亚清 张国梁 王跃文(84)

骨骼肌减少与动脉粥样硬化共同发病机制的研究进展 刘 翩 高金娥(89)

本期责任编辑 程立新 温建勋 边艳超
英文编辑 乔鹏飞

ORIGINAL ARTICLES

The clinical study of primary stability on osteotome sinus floor elevation without grafting with simultaneous different implant placement

..... *LAN Peng YUN Su-zhen LI Yun-hua* (1)

Transvaginal color doppler ultrasound and colposcope joint inspection practice to the diagnosis of early cervical cancer

..... *ZHAO Ai-zhen ZHANG Xiao-shan* (6)

Expression and clinical pathological significances of erk1, erk 2 and p-erk1/2in human colorectal cancer tissues

..... *TONG Wei-bing SU Xiu-lan JIA Yong-feng et al.* (11)

Comparative study of echocardiography and electrocardiogram in diagnosis of hypertensive heart disease

..... *REN Jun-yong LIU Jiong-ou* (17)

Menstrual cycle irregularities and their influence factors in adolescents with type1 diabetes mellitus

..... *ZHANG Ming-ying HUANG Le LV Ling et al.* (21)

The influence and clinical significance of the large y chromosome in the outcome of miscarriage and fetal death

..... *WU Ai-ning DAI Xiao-yi YU Rong-xin* (26)

Study of venous bridge restenosis mechanism of cathepsin s gene knockout in mice after cabg

..... *ZAHNG Hua-feng ZHAO Long REN Jie et al.* (31)

Clinical effect of protein-free calfblood extract eye gel for corneal epithelial defect

..... *ZHANG Chun-gang WEI Ming-xia* (36)

Effect of fiberbronchoscope drug perfusion combined with moxifloxacin in patients with multiple drug resistant pulmonary tuberculosis

..... *WANG Zhe JIA Hai-yu* (40)

- Clinical application of laparoscopic complete mesocolic excision in radical resection for right colon cancer LI Hai-jun WANG Ju JIANG Hong-wei et al. (45)
- Effect of atorvastation combined with xuebijing injection in patients with acute coronary syndrome undergoing pic ZHANG Yu-rong GAO Rong-min CHEN Jia-yi (50)
- Surveillance of antimicrobial resistance in the affiliated hospital inner mongolia medical university WANG Yan-yan WANG Jun-rui GUO Su-fang et al. (55)
- Correlation of the il-17levels and the inflammatory cells in induced sputum of children with asthma ZHANG Xiao-meng REN Shao-min CHAO Lu Mengqiqige et al. (62)
- Investigation and medicinal analysis of vascular plants species in campus of inner mongolia medical university LIU Bei-nv YUE Xin Bao-quan et al. (66)
- Research advances in the effect of music therapy on cytokine level in patients with schizophreia DAI Wen-jin TAN Yun-long ZHANG Ping et al. (75)
- Research progress on nano preparation of berberine and its salts SHI Duo LUO Su-qin LIU Le-le et al. (80)
- Research progress of the varus angle of tibial plateau NIU Ya-qing ZHANG Guo-liang WANG Yue-wen (84)
- Advances instudies on the common pathogenesis of sarcopenia and atherosclerosis LIU Ying GAO Jin-e (89)

欢 迎 订 阅 欢 迎 投 稿

《内蒙古医科大学学报》

投稿网址:<http://nmgykdxxb.paperonc.org> 联系电话:0471-6266059